

BRIDGING INFRASTRUCTURE & RESOURCES

GeoSaskatoon 2023
OCT 1-4

In Partnership with



THE CANADIAN
GEOTECHNICAL SOCIETY
LA SOCIÉTÉ CANADIENNE
DE GÉOTECHNIQUE

igs North
America



ABSTRACT SUBMISSION GUIDELINES

La version française suit ci-dessous

KEY DATES

- Abstract submission deadline: Tuesday, January 31, 2023
- Abstract acceptance notifications: March 2023

GUIDELINES

- The word limit for initial abstracts is 300. Abstracts within the papers will be limited to 150 words. They may be submitted in English or French.
- All abstracts must be submitted via the Online Submission Portal no later than January 31, 2023
- Abstracts submitted must contain substantially original work and must not have been published previously.
- Standard abbreviations and acronyms may be used without prior definition, but all non-standard terms must be defined where first used in the text.
- Please check your abstract carefully; it will be published as submitted.
- Submission of an abstract indicates acceptance of and compliance with the abstract submission guidelines.
- Presenting authors of accepted papers must be registered and paid participants. Paid registration must be received by the Secretariat by the Early Registration Deadline to ensure inclusion of the abstract in the publications and in order to be scheduled for presentation and have their article included in the proceedings.
- The Technical Committee will determine the presentation type of each accepted paper, with consideration given to the author's preference. The committee's decision is final.
- The presenting author is required to ensure that all co-authors are aware of the content of the abstract before submission to the Secretariat.

PRESENTATION FORMATS

- Oral Presentation
- Poster Presentation

For questions regarding the electronic submission of abstracts, please contact the team at Venue West Conference Services by email to program@geosaskatoon2023.ca or phone +1 604 681.5226 ext. 235



DIRECTIVES POUR LA SOUMISSION DES RÉSUMÉS

DATES CLÉS

- Date limite de soumission des résumés : mardi 31 janvier 2023
- Notifications d'acceptation des résumés : mars 2023

LIGNES DIRECTRICES

- Le nombre de mots pour les résumés initiaux, en anglais ou en français, est limité à 300. Les résumés dans les articles seront limités à 150 mots.
- Tous les résumés doivent être soumis via le portail de soumission en ligne au plus tard le 31 janvier 2023
- Les résumés soumis doivent décrire des travaux originaux et ne doivent pas avoir été publiés auparavant.
- Les abréviations et acronymes standard peuvent être utilisés sans définition préalable, mais tous les termes non standard doivent être définis là où ils sont utilisés pour la première fois dans le texte.
- Veuillez vérifier attentivement votre résumé ; il sera publié tel que soumis.
- La soumission d'un résumé indique l'acceptation et le respect des directives applicables aux résumés de la conférence.
- Les auteurs présentateurs d'articles acceptés doivent être des participants ayant payés leur inscription à la conférence. L'inscription doit être reçue par le Secrétariat avant la date limite d'inscription anticipée pour assurer l'inclusion du résumé dans les publications et afin d'être programmé pour la présentation.
- Le comité technique déterminera le type de présentation de chaque article accepté, en tenant compte de la préférence de l'auteur. La décision du comité est définitive.
- L'auteur présentateur est tenu de s'assurer que tous les co-auteurs sont informés du contenu du résumé avant de le soumettre au Secrétariat.

FORMAT DE PRÉSENTATION

- Présentation orale
- Présentation par affiche

Pour toute question concernant la soumission électronique des résumés, veuillez contacter l'équipe de Venue West Services de conférence par courriel à program@geosaskatoon2023.ca ou par téléphone +1 604 681.5226 ext. 235